
Zápis z výboru MO LTM dne 4. 9. 2023 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Pošta: 

 

1. Zápis ze schůzí výborů MS  

- Doksany ze dne 8.6.2023 

2. MěÚ Ltm zahájení řízení ve věci vysazování PD na revír Ohře 1  

3. SÚS – pozvánka na aktiv funkcionářů Duchcov 

4. SÚS – pozvánka na severočeský pohár v rybolovné technice Bílina – předáno p. Novákovi 

5. Faktura od SAP Mimoň 

6. Protokol o zkoušce Státní veterinární ústav Praha 

  

- Výbor bere na vědomí 

Různé: 

 

Bulant 

• Obdržena dotace od MěÚ Úštěk ve výši 9000,- na dětské závody MS Úštěk. 

• Obnovení termínovaného vkladu u Moneta many bank ve výši 2 mil. Kč s úrokem 5,7% na 6 

měsíců. 

• Oprava přívěsného vozíku. 

• Oprava malého rybníku v Břehoryjích je hotová schází pouze dovést štěrk na ochranu návodní 

strany hráze z lomu Dobkovičky. Tuna za 600Kč bez DPH. 

o Výbor schvaluje nákup a zajištění potřebného materiálu pro dokončení opravy rybníku, 

doprava bude zajištěna přes MS Úštěk ve spolupráci s p. Růžkem.  

• Na aktiv funkcionářů v Duchcově, který se koná dne 26.9.2023 od 16 hodin je nominován pan 

Růžek + Turčín. 

• Informace k úhynu ryb na Karaši, celkem zlikvidováno v rámci Sap Mimoň 7,1 tuny ryb, zaslána 

faktura na 125.327 Kč. O průběhu likvidace bude zpracována zpráva, která bude předána na SUS 

s požadavkem na proplacení nákladů za vzniklou havárii. 

• Dne 9.9.2023 se koná HO, účast Bulant 

 

Čurda 

• Dne 21. 7.byl sloven rybník V. Újezd z důvodu 0 přítoku a kritické výše vodního sloupce. Celkem 
sloveno cca 15.000 Ks K0 o váze 40 kg, nasazen do Třebušína 2. 

• 9.8. byl dovezena násada K3 ve výši 400ks/400kg vysazeno do Konojed a Býčkovic, jedná se o 
doplnění násady za rok 2022. 

• Probíhá oprava gázu. 

• Předán plán výlovů na rok 2023 viz příloha zápisu. 

• Prověří prostřednictvím p. Jeřábka, který s pstruhových rybníků má smysl revitalizovat  - rozpočet 
nákladů na opravu Opárno nebo Vysoká. 

 
Růžek 

• Informoval o průběhu likvidace kadaveru na Karaši. 

• Požaduje zajistit školení nového programu RIS. 

• Po MS požaduje v dostatečném předstihu či průběžně zaslat seznam členů, kteří již mají splněnou 
brigádnickou povinnost pro zadání do nového systému RIS a urychlení tak následného výdeje 
povolenek v roce 2024. 

• Požaduje na web. stránkách zveřejnit seznam povolenek ,které je možné v rámci MO ještě 
zakoupit –seznam dodá + informaci že není možná platba kartou 

 



 
Durček  

• Poděkoval za pomoc při likvidaci MU na Karaši.  

• Požaduje zajistit cedule ohledně zákazu rybolovu. 
o Zajistí p. Růžek a budou předány MS Lovosice k vyvěšení na jezírko Karaš. 

 
Löwy 

• Provede aktualizaci web stránek ohledně odkazů na ryb. obchody. 

• Zajistí požadované změny na web stránkách zejména pak odkaz na stránky SUS ve věci úhynu 
ryb na Karaši viz. https://www.crsusti.cz/cz/aktuality/uhyn-ryb-na-havranim-ostrove-a-
problematika-kyslikoveho-deficitu a info. k prodeji dostupných povolenek. 

 
Antuš 

• MS plánuje nákup křovinořezu z dotace od MěÚ Bohušovice. 

• Zašle podklady pro ryb závody p. Löwymu, které se konají 23.9.2023, pro zveřejnění na web. 
stránkách. 

 
Junek 

• Informoval o problematice revíru Konojed 2, který je v havarijním stavu a AOPK jako vlastník to 
bohužel neřeší. 

• Informoval o proběhlých závodech dětí konaných dne 2.9.2023 na rybníku Barvíř.  
 
Novák 

• Informoval o závodech dětí v Libochovicích ze dne 24.6.2023. 

• Dne 2.9. proběhly závody 2.ligy v LRU Feeder, kde družstvo MO Ltm obsadilo 3 místo 

a v jednotlivcích se umístil z. Novák na 4 místě. 

• Do konce září provede vyúčtování čerpání dotace na mládež od SUS, kterou předloží na říjnovém 

výboru MO. 

 

Šťástka 

• Prověří možnosti vybudování ČOV na chatě v N. Dvorech místo stávajícího septiku.   
 

Krpeš 

• Poděkoval za občerstvení pro brigádníky na Karaši. 

• Otevřel diskuzi na téma nákupu lodě v rámci MO Ltm pro využití k vysazování, kontrol RS a řešení 

mimořád. událostí viz Karaš. 

 

 

Další jednání výboru MO se uskuteční dne 

2. října 2023 (pondělí) od 17:30 hodin. 

https://www.crsusti.cz/cz/aktuality/uhyn-ryb-na-havranim-ostrove-a-problematika-kyslikoveho-deficitu
https://www.crsusti.cz/cz/aktuality/uhyn-ryb-na-havranim-ostrove-a-problematika-kyslikoveho-deficitu

